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Verwarring over
tjalk met terrasdektjalk met
MENNO HOEXUM

Het comité richt zijn bezwaren in
eerste instantie niet tegen de onder-
nemer, maar tegen de gemeente
Groningen die in de ogen van de
woonbootbewoners te lichtvaardig
met de bestaande strenge regelge-
ving omspringt. De angst is dat meer
eigenaren hun woonschepen omto-
veren in horecabedrijven.

Een procedure bij de bestuurs-
rechter is voor alle partijen teleur-
stellend afgelopen. De rechter oor-
deelde in zijn vonnis positief over de
principiële standpunten van het
woonschepencomité, maar voegde
eraan toe dat uit een oogpunt van
ruimtelijke ordening een terras op
de tjalk Ludina mogelijk moet zijn.

De wethouders Roeland van der
Schaaf en Joost van Keulen die sa-
men deze kwestie in portefeuille
hebben laten zich niet uit over de
vraag wat nu te doen. Mag Van Heerd
zijn terras openen of moet hij wach-
ten op groen licht? ,,Juristen van de
gemeente bestuderen het vonnis en
kijken naar alle mogelijke conse-

GRONINGEN Uitbater Maik van
Heerd van café De Toeter had een
mooi plan toen hij twee jaar gele-
den de woonboot voor zijn deur
verwierf en op het dek een terras
ging bouwen. Het Woonschepenco-
mité Groningen (WCG) is bang voor
wildgroei.

quenties’’, is hun korte reactie.
Van Heerd is niet van plan te

wachten. ,,Ik heb een gedoogvergun-
ning voor een periode van twee jaar.
Het terras op de boot lijkt mij een
enorme aanwinst voor de bezoekers
van de stad. Ik heb geïnvesteerd en
ben niet van plan procedures die nog
kunnen volgen af te wachten. Ik wil
mijn investering renderend maken.’’

Van Heerd put moed uit de uit-
spraak van de rechter dat het terras
niet gedemonteerd hoeft te worden.
,,We hadden het al helemaal klaar en
zijn nu bezig met aanpassingen. Zo-
dra deze werkzaamheden zijn vol-
tooid, gaan wij gasten op de boot na-

bij de Ebbingebrug ontvangen.’’
Het Woonschepencomité legt de

vraag of een procedure bij de Raad
van State moet volgen voor aan de
leden, die begin volgende week bij
elkaar komen. Eerder deze week had
het comité een gesprek met de beide
wethouders. Niet alleen over het ter-
rasdek, maar ook over het woon-
schepenbeleid voor de toekomst.

Met het terras op het dek van de
tjalk breidt Van Heerd zijn zitplaat-
sen buiten enorm uit. Hij mag al een
terras op de stoep voor zijn zaak aan
de Turfsingel inrichten en heeft aan
de overzijde van de weg het grasveld
op de walkant tot zijn beschikking.

met terrasdek

De tjalk Lundina, die een horecafunctie krijgt met een terras op het dek.
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